
Bijdrage in tweede termijn van de heer E. Mulders 

Agendapunt 5 Buitenzwembaden ’t Sweeltje Montfort en ’t Ploensjbad Vlodrop 

RAC: 17 maart 2025 

 

Wij begrijpen heel erg goed dat hier een enorm grote investering op de rol staat en dat het college 
en de gemeenteraad zorgvuldig omgaan met die investering.  Wij willen u er van overtuigen dat het 
een goed idee is om de investering te doen voor ’t Ploensjbad. Het lastige is dat we geen 
duidelijkheid hebben en we niet goed weten door welke hoepel we moeten springen. De wethouder 
heeft het over sponsoring. Daar zijn we ook al mee bezig. De vraag die echter nog steeds blijft en nog 
niet helder is, waar moeten we precies aan voldoen om te zorgen dat de gemeenteraad positief 
besluit om ’t Ploensjbad open te houden.  De onzekerheid waar we al jaren mee te maken hebben is 
buitengewoon lastig. Zeker om vooruit te kijken. Wij willen graag duidelijkheid.  


